
 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 30/1 2024 kl. 17.00-19.00 
Der vil være sandwich til mødet 

 
 

 

Deltagere: Marianne Møller Madsen, Sebrina Grønlund Smiszek, Line Svane Pedersen, 

Thomas Agesen, Kate Gallagher Lindskov, Camilla Nedergaard Jørgensen, 

Lars Dallerup Jeanette Borg, Tina Skelgaard, Thomas Larsen Elevrådet: 

Mathilde Kjær Lönneker, Marie Vest Kaas 

 

Afbud: (Søren Smedegaard) 

Dagsorden 
 

Valg af ordstyrer 

Marianne Madsen 

 

Godkendelse af dagsorden 

Punkt omkring ”den gode tone” udskydes. 

 

Godkendelse af referat (læs referatet fra sidste møde) 

 Referatet er godkendt 

 

Nyt fra Elevrådet 

De har været inddraget i proces om programmet for 9. Klassernes sidste skoledag, 

da det var tid for at justere aktiviteterne.  

 

Punkter til orientering og drøftelse: 

 

• Marianne orienterer om indsatsen ” Den gode tone” i Assens Kommunes. 

Hvad lader vi os inspirere af.  

Hvordan kan vi omsætte det til en Paarup Skole kontekst. 

PUNKTET udskydes til et senere møde  

 

• Læremidler  -  analoge/ digitale.  

Hvad har vi af udgifter, hvad er fordele og ulemper?  

Hvilke tendenser er der i samfundet? 

Hvad kunne der være af ønsker? 

Der er en tendens i samfundet, som bevæger sig på at det analoge tales 

mere op. 

På skolen har vi en del portaler, men bruger også en del analoge materialer. 

Det er forskelligt hvordan fordelingen er de forskellige fag. 

 



 

Vi har brugt portaler en del på skolen, men er også på skolen blevet mere 

kritiske på at der bruges andre materialer end de digitale. 

 

Elever på skolen siger at lærerne er gode til at variere, men der er dage med 

lærerskift, hvor skærmen kan have for meget vægt i undervisningen. 

   

Vi lavede opfølgning på ungedidaktikken med kort præsentation, på de spor 

som ungemiljøet i centret og storskolen arbejdere videre i, ift. at lave radikale 

greb med start i næste skoleår. 

 

• Skolens sundhedspolitik  

forslag og drøftelse til principper 

 

Skal skolen have kostpolitik? 

Det er fint at skolen forholder sig til kost, men det er ikke skolen der skal 

bestemme hvad der skal være i den enkelte madpakke lavet i hjemmene. 

 

Vi skal ikke være kontrol - et princip skal forholdes sig overordnet til sund kost 

og fx at det er ved særlige lejligheder man kan indtage mindre sunde ting. 

Det skal dog være i begrænset mængder... 

 

Det kunne nævnes, at det findes sundere alternativer til fejringer til særlige 

lejligheder. 

 

Vi kunne/skal forholde os til sundhedsstyrelsen anbefalinger i princippet. 

 

Hvis reglerne bliver for restriktive, så skal vi forklarede og diskutere hvad der 

inden for reglerne/principperne. 

 

Hvis der er klasser, hvor der rammes udenfor skive – så kunne det være en 

løsning at man inddrager sundhedsplejersken eller madkundskabslærer til 

læring i klasserne. 

 

Det kunne nævnes, at klassen sammen bestemmer indenfor hvilken 

økonomisk ramme der fejres i klasserne for. 

 

Drøftelse omkring spisepausen for eleverne –  

Det opleves hos nogle at spisepausen ikke bruges fuldt ud. 

Kan spisepausen bruges mere hyggeligt, så der skabes mere ro omkring det 

Spisepausen skal ikke være et stressende tidsrum. 

 

 

 

Punkter til orientering: 

• Velfærdens fundament – tidsplan 

Tina fremlagde planen for ombygning og den foreløbige tidsplan for den. 



 

 

• TPI – midler til kunststofbanen. 

Opfordring til at tænke over om man kender nogle fonde eller kontakter, som 

evt. Ville kunne hjælpe med at finde midler til udskiftning af kunstgræsset. 

 

Evt. 
  

  Inden punkter. 

 

  

 

 

 

 


